
Bestyrelsesmøde Hori      Kl. 18 på Hori 

D.18.03.2024 

Mødte: Tanja, Christina, Caroline, Heidi, 

Ida, Carsten og Pernilla 

 

Meldt afbud: Benjamin og Louise 

 

Punkter: 

 

1. Opsummering fra sidst 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Folk kontaktes omkring hjælp til 

sponsor. 

 

Møde med 3H, gik udmærket, aftalen 

blev at anmode om medlem på 

hinandens facebook sider, så man kan 

lægge opslag op omkring hjælp til 

stævner og andre arrangementer. Såsom 

arrangementer med børnene, som 

fastelavn, sankthans og andre ting. 

Lave et fælles aktivitetsudvalg med 3H 

og lave aktiviteter sammen med dem.  

eller et såkaldt årshjul. 

Ida, Christina, Heidi tilbyder 3H at de 

kan få lov til at være med til vores 

begynderspring. 

 

Aslan skal sættes til salg, der skal tages 

billeder, og en tilbyder at ride ham op 

for 10% af hans salgspris. 

Vi i bestyrelsen synes vi skal sætte ham 

til salg og se om han kan sælges inden 

vi skal putte flere penge i ham. 

 

Axel er solgt til hans part, med hans 

sadel for 23.000. Pernilla laver kontrakt 

på ham. 

 

Lucky beholder vi, men han er stadig 

halt, får dyrlæge/kiropraktik onsdag d. 

20/3. 

 

Mail sendes ud igen til medlemmer om 

ændring af måden at hjælpe under 

stævnerne på. Økonomien kan ikke 

lægges på startgebyr. Men vi vil prøve 

at finde en anden løsning. 

 

Partsmøde gik godt, regler blev lagt ud, 

som de opmødte var indforstået med 

disse og de er lagt ud i sadelrummet. 

 

 



2. To-do-liste til arbejdsdagen d. 

13+14/4 

 

 

 

 

3. Hegn omkring udendørsbaner 

 

 

 

4. Priser til 4 dags stævne 

 

 

 

5. Klasser til stævne d. 20+21/4 

 

 

 

6. Møde med Villy 

a. Lån af Nello - betaling? 

b. Hvordan kan vi få et godt 

samarbejde? 

c. Hvem skal være din 

kontaktperson i bestyrelsen? 

d. Elevheste - kan vi spare lidt 

på dem? 

e. Lejekontrakt - gennemgås 

f. 4 dagsstævne, vil du stille 

personale til rådighed før og 

under stævnet?  

g. Andet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Heidi ligger den ud på 

bestyrelsesgruppen, og evt rettelse inden 

den lægges ud på medlemssiden hurtigst 

muligt. 

 

 

 

3. Nogle pæle skal have en ekstra skrue, 

måske lige vaske det ned.  

 

 

4. Heidi og Christina laver priser og 

plakater til 4 dagsstævnet. 

 

 

5. Kommer i løbet af denne uge eller næste 

uge. 

 

 

 

6. Villy bliver informeret hver gang inden 

det næste møde med en seddel omkring 

spørgsmål vi vil stille ham til det næste 

møde, så han kan være forberedt på. 

a. Hvis folk vil have part på Nello, 

går det igennem Villy, ellers 

hvis folk låner hende til 

undervisning, går det til 

klubben. 

b. Åbenhed fra begge parter 

c. Villy er ligeglad om vi deler det 

op eller kører det igennem en. 

d. Kan vi komme på dit hø? villy 

satser på denne mulige løsning 

e. Vi lejer depotrum, vi har lov til 

at have de 2 kontainer oppe ved 

springbanen, 2 bokse i 

tilbygningen når villy ikke har 

lejet dem ud, traktor og tromle 

med diesel, toiletter og 

rytterstue lavet overfladisk 

rengøring, ATV har vi også til 

rådighed. Marken til 4 dags 

stævne bliver muligvis rykket 

lidt. Dette er noget Villy finder 

ud af. 

f. Vi skal betale 100 kr i året til 

borgerforeningen for at låne 

teltet til 4 dages stævne.  

g. onsdag, torsdag og fredag har vi 

Kim til rådighed, muligvis Naja 

hvis ikke hun har ferie  

Hvis vi vil have ændret på 

toplaget på store bane skal vi 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Næste møde 

 

 

 

8. Evt.  
 

være hurtige, så vil Villy kigge 

ind i det og føre sig omkring 

priser på det. 

Rengøringsmidler,  toiletpapir 

og kaffe er ikke noget som Villy 

sponsorere hele tiden. Heidi 

køber også ind af det. 

Villy tager kontakt til 

avisdamen og teltmanden. 

Vi skal finde ud af om vi vil 

blive ved med at være med i 

arrangementet i Feldborg til 

næste år. 

 

 

7. d. 18/4 kl 19 på HORI 

 

 

 

8. Vi skal kigge efter 2’er og 1’er pony til 

rideskolen. 

 

Caroline og Tanja vil kigge efter nye 

ponyer. Der er kontakter på folk som 

gerne vil hjælpe med at kigge.   

 

Tanja vil muligvis forhøre sig omkring 

nogle priser på toplag til den store bane. 

 

Tanja har fundet en pony, i Viborg, som 

kunne være et muligt emne til 30.000. 

 

Heidi kontakter Mads oppe i centeret, 

omkring leje af bad under 4 dags 

stævne. 

 

Heidi kontakter Siff omkring kattefoder 

i Struer, Caroline vil gerne hente.  

 

Carsten kører den lille sofa ud fra 

rytterstuen. 

 

Heidi finder ud af, om hun kan skaffe 

billige borde og stole. 

 

Fællesspisning d. 9/4 kl 17:30 og frem - 

Heidi og Caroline står for maden. 

 

Mette vender tilbage med en dato, hvor 

vi kan få styr på springbanen til stævnet. 

 

 

 


